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            R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
     Nr.  7036 din 08.12.2009 
               Dosar IC 6 
 
 
 
 

P R O C E S  – V E R B A L 
 

încheiat astăzi, 30 noiembrie 2009, în şedinţa ordinară a  
 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 
 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud  
nr.257 din 25 noiembrie 2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 30 noiembrie 2009 în scris, prin invitaţie, 
telefonic şi prin mass-media. 
 La şedinţă participă de drept domnul Cristian-Daniel Florian – prefectul judeţului  
Bistriţa-Năsaud.  

Din partea aparatului de specialitate participă: Negruşeri Vasile – administrator public, 
Tiniş Viorel – director economic, Haruţa Carmen – şef serviciu şi Turcu Grigore – consilier al 
preşedintelui. 

Reprezentanţi ai mass-media: Liana Mureşan  şi Iulia Stupinean – “Gazeta de 
Bistriţa”; Tina Ţucui – Ager Press”; Danci Augustin – “City News”; Cosmin Bozeşan – 
“Bistriţeanul”; Geta Sângeorzan – “TV Bistriţa”; Iulia Barta şi Cristina Olariu – “AS TV”, Alin 
Cordoş – “Mesagerul” şi Carmen Bulz -  “Răsunetul”. 

 
* 

 
Directorul Direcţiei Administraţie Locală, domnul Ioan Burian, anunţă prezenţa celor 

29 de consilieri judeţeni şi a domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu.  
Lipseşte domnul consilier judeţean Peter Luca şi secretarul judeţului Bistriţa-Năsăud, 

domnul Iosif Redl.  
Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi 

declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  
 

* 
 Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Stimaţi colegi, am convocat pentru astăzi şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean cu 
ordinea de zi ca v-a fost adusă din timp la cunoştinţă şi care se găseşte în mapele 
dumneavoastră. 

* 
 

 Ordine de zi: 
 

1. Proiect de Hotărâre privind aprobarea modificării organigramei şi a statului 
de funcţii la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
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2. Proiect de Hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor 
publice din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud, pe anul 2010. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

3. Proiect de Hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor 
publice din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Năsăud, pe anul 2010. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

4. Proiect de Hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor 
publice din cadrul aparatului de specialitate al Serviciului Public Comunitar 
de Evidenţă a Persoanelor Bistriţa-Năsăud, pe anul 2010. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

5. Proiect de Hotărâre privind aprobarea şi cofinanţarea Proiectului “Pregătirea 
profesională a resurselor umane, prioritate a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud”. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 
 

* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Primul punct al ordinii de zi îl retrag, întrucât nu trebuie hotărâre conform prevederilor 

legale şi când vom aproba organigrama, la începutul anului 2010, va fi operat şi acel post. 
Supun votului ordinea de zi cu retragerea punctului nr.5. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru”  s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Începem cu punctul nr.2 de pe ordinea de zi din mapele dumneavoastră şi anume: 

Proiect de Hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, pe anul 2010. 

Rog preşedintele Comisiei de Administraţie să prezinte avizul. 
Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a avizat favorabil  proiectul de hotărâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 

 Vă rog domnule preşedinte al Comisiei Economice. 
Vlad Anton: 
Comisia Economică a analizat şi acest proiect de hotărâre pe care îl consideră 

oportun şi legal şi îi dă aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Dacă sunt înscrieri la cuvânt? Dacă nu, trecem la votarea proiectului de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
* 

Ulterior votului, avem următorul rezultat: 
- 15 voturi “pentru”; 
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- 13 împotrivă (Marinescu Gheorghe, Ciocan Doru, Suciu Vasile Daniel, Moldovan 

Vasile Adrian, Pugna Alexandru, Stan Iuga Nicolae, Szanto Arpad, Mureşan Mihai, Parasca 
Constantin Cristian, Pop I. Gheorghe, Deneş Ioan, Popescu Grigore Dorin, Coc Dorel 
Alexandru); 

- 2 abţineri (Bumbu Mihai şi Vlad Anton). 
 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte -  
Mergem la  Proiectul de  Hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a 

funcţiilor publice din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Năsăud, pe anul 2010. 

Rog avizul Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile-Florin: 
Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil şi acestui proiect de hotărâre. 
Vlad Anton: 
Şi Comisia Economică a avizat favorabil proiectul de hotărâre, în forma prezentată de 

iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? 
 

* 
 

Nefiind, se supune la vot şi acest proiect de hotărâre. 
Urmare votului, avem următorul rezultat: 
- 15 voturi “pentru”; 
- 13 împotrivă (Marinescu Gheorghe, Ciocan Doru, Suciu Vasile Daniel, Moldovan 

Vasile Adrian, Pugna Alexandru, Stan Iuga Nicolae, Szanto Arpad, Mureşan Mihai, Parasca 
Constantin Cristian, Pop I. Gheorghe, Deneş Ioan, Popescu Grigore Dorin, Coc Dorel 
Alexandru); 

- 2 abţineri (Bumbu Mihai şi Vlad Anton). 
 

* 
*      * 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La următorul punct avem  Proiect de Hotãrâre privind aprobarea planului de 

ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Serviciului Public 
Comunitar de Evidenţă a Persoanelor Bistriţa-Năsăud, pe anul 2010. 
 Vă rog domnule preşedinte al Comisiei Economice. 

Vlad Anton: 
Comisia Economică a analizat şi acest proiect de hotărâre, pe care îl consideră 

oportun şi legal, şi îi dă aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de Administraţie? 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil, în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Mulţumesc. Luări de cuvânt? Văd că nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect de 
hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
 

* 
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 Urmare votului, rezultatul este următorul: 
- 15 voturi “pentru”; 
- 13 împotrivă (Marinescu Gheorghe, Ciocan Doru, Suciu Vasile Daniel, Moldovan 

Vasile Adrian, Pugna Alexandru, Stan Iuga Nicolae, Szanto Arpad, Mureşan Mihai, Parasca 
Constantin Cristian, Pop I. Gheorghe, Deneş Ioan, Popescu Grigore Dorin, Coc Dorel 
Alexandru); 

- 2 abţineri (Bumbu Mihai şi Vlad Anton). 
 

* 
*      * 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte -  
La ultimul punct avem Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea şi cofinanţarea 

Proiectului “Pregătirea profesională a resurselor umane, prioritate a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud”. 

Rog avizele comisiilor de specialitate. 
Şomlea Vasile Florin: 

 Comisia de Administraţie a avizat favorabil şi acest proiect de hotărâre, în forma 
prezentată de iniţiator. 

Vlad Anton: 
 Comisia Economică apreciază proiectul de hotărâre oportun şi legal şi îi dă aviz 
favorabil în în forma prezentată de iniţiator. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Este aici şi doamna director Bodnariu Simona, pe care aş ruga-o  să ne dea câteva 

lămuriri referitor la acest proiect. 
Bodnariu Simona: 
Acest proiect, pe care l-am prezentat şi în comisii, şi care l-am întocmit cu colegii de 

la fonduri structurale, presupune o serie de activităţi şi anume formarea şi perfecţionarea 
unui număr de 182 de persoane din cadrul aparatului propriu al Consiliului Judeţean   
Bistriţa-Năsăud, a Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud, Biblioteca Judeţeană, Centrul Judeţean pentru Cultură, Muzeul Judeţean si un 
număr de 20 de persoane angajate la primăriile beneficiare de proiecte europene, în mod 
special cele pe fondul european de agricultură si dezvoltare rurală şi pe programul 
operaţional – regional. 

Proiectul conţine un număr de 14 cursuri, dotarea unei săli de instruire din cadrul 
Consiliului Judeţean, în sumă de 10% din total valoare proiect, un videoproiector, 10   
laptop-uri şi nu în ultimul rând, linia de finanţare, permiţând şi o vizită de studii pentru 
analizarea nivelelor de bună practică în implementarea proiectelor europene. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Mulţumesc doamna director. 
 Înscrieri la cuvânt? Dacă nu, vă supun votului proiectul de hotărâre. 
 

* 
 

Urmare votului, rezultatul este următorul: 
-  15 voturi “pentru”; 
- 13 împotrivă (Marinescu Gheorghe, Ciocan Doru, Suciu Vasile Daniel, Moldovan 

Vasile Adrian, Pugna Alexandru, Stan Iuga Nicolae, Szanto Arpad, Mureşan Mihai, Parasca 
Constantin Cristian, Pop I. Gheorghe, Deneş Ioan, Popescu Grigore Dorin, Coc Dorel 
Alexandru); 

- 2 abţineri (Bumbu Mihai şi Vlad Anton). 
 

* 
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*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc pentru participare şi declar şedinţa închisă. 
 

* 
 

 Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 
 
 
                   P R E Ş E D I N T E,                                           D I R E C T O R, 
                    Liviu-Mihai Rusu                                                  Ioan Burian 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit: Ciocan Ionela-Simona. 
 
 
 
 


